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 Nästa presidiemöte 

2022-10-20 

 
1. Genomgång av dagordning inför styrelsemöte 6 oktober 2022 

Nästa styrelsemöte kommer att vara på Clarion Hotel Post. Efter styrelsemötet, som håll på 
förmiddagen, kommer eftermiddagen ägnas åt ett ekonomiskt seminarium.  
 
Vd presenterade daodningen för styrelsemötet och lämnade en kort information om respektive 
ärende.  
 
Vid punkten VD-rapport lämnade VD kort information rörande dessa punkter: 

− Gemensam förvaltningsdag i bolaget med inriktning att göra enkät till hyresgäster 

− Budgetarbete har inletts där förutsättningarna är annorlunda genom stora kostnadsökningar 

− Utbildningsprogrammet ”Allt vi kan” rörande arbetet i utvecklingsområdena 

− Kommande ägardialog 24/10 

− Frågor från hyresgäster med elvärme som själva betalar värmen genom sitt el-abonnemang  
 

Vid punkten delårsbokslut lämnade Ulf Berglund en kort information om det ekonomiska utfallet. 
 
Vid punkten prognos 3 lämnade Ulf Berglund en kort information om den ekonomiska 
prognosen. 
 
Ärendet ekonomisk finansiell riskanalys är ett informationsärende som håll av Lars Just, 
ekonomichef på Framtiden. Punkten ska också ses som en del inför eftermiddagens ekonomiska 
seminarium. 
 
I anslutning till punkten stambyte Rymdtorget ställde Ulla Ekman fråga om det pågående arbetet 
med ombildningar i Bergsjön som också berör fastigheter som omfattas av stambyte. VD 
lämnade en kort information och tar med detta i VD-rapporten till styrelsemötet. 
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Efter genomgången av styrelseagendan beskrev VD upplägget av det ekonomiska seminariet 
under eftermiddagen. Inriktningen är en ekonomisk bedömning för 2023 med framåtblick till 
2025. 
 

2. Övrigt 
Inga andra frågor fanns att behandla. 
 


